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Til lovforslag nr. L 7. Betænkning afgivet af Erhvervsudvalget den 5. december 1991 

B e t æ n k n i n g  

over 

F o r s l a g  t i l  l o v  o m  æ n d r i n g  a f  l o v  o m  s k o l e s k i b s a f g i f t  

Udvalget har behandlet lovforslaget i nogle 
møder og har herunder stillet spørgsmål til in- 
dustriministeren, som denne har besvaret 
skriftligt. 

Endvidere har udvalget modtaget en skrift- 
lig henvendelse fra Herbert H. Rosenkreuz. 

Herefter indstiller et flertal (udvalget med 
undtagelse af Fremskridtspartiets medlem) 
lovforslaget til vedtagelse uændret. 

Et mindretal (Fremskridtspartiets medlem af 
udvalget) indstiller lovforslaget til vedtagelse 
uændret og bemærker i den anledning: 

Dette lovforslag er et godt eksempel på, 
hvordan erhvervslivet kan overtage en større 
andel af finansieringen af erhvervsuddannel- 
serne. En sådan overgang til erhvervsmæssig 
finansiering skal dog ses i nøje sammenhæng 
med reducerede skatteudgifter for samme er- 
hvervsvirksomheder. 
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